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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  9/12/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

ΘΕΜΑ:  «Έρμαιο των κακοποιών η ανατολική Αττική, ελλείψει 

αστυνόμευσης» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

 Πολλάκις πλειστάκις σας έχω τονίσει την ανάγκη αστυνόμευσης των 

περιοχών της ανατολικής Αττικής και την στελέχωση των τοπικών 

αστυνομικών τμημάτων αυτής, αλλά δυστυχώς η Κυβέρνηση δεν πράττει 

απολύτως τίποτα. 

Χαρακτηριστική είναι η καταγγελία κατοίκου του Δήμου Διονύσου που 

περιγράφει την στιγμή που αποπειράθηκαν επιτήδειοι να εισέλθουν στην 

οικία του για να κλέψουν, ενώ βρισκόταν ο ίδιος εντός της οικίας του. 

Συγκεκριμένα, οι επίδοξοι  διαρρήκτες  παρά την παραμονή τους για πολλή 

ώρα έξωθεν της οικίας, δεν κατάφεραν να εισέλθουν, και  όταν έγιναν 

αντιληπτοί από τον ιδιοκτήτη, αποχώρησαν.  Όταν κάλεσε την αστυνομία, 

αυτή  κατέφθασε περίπου μισή ώρα μετά,  γεγονός για το οποίο τα ίδια 

μέλη του πληρώματος, του εκμυστηρεύτηκαν πως υπάρχει διαθέσιμο μόνο 

ένα περιπολικό που είναι υπεύθυνο για την απόσταση μεταξύ Κηφισιάς-

Μαλακάσας. Αυτό σημαίνει ότι υπάρχει ένα και μόνο περιπολικό  (!) για 

τρεις Δήμους, όπως σημειώνεται και στην επίσημη ιστοσελίδα της 

Διεύθυνσης Διαβατηρίων της ΕΛ.ΑΣ, ήτοι των δήμων Κηφισιάς, Ωρωπού 

και Διονύσου. 

Διαρρήξεις και απόπειρες διαρρήξεων γίνονται καθημερινά, στην 

ανατολική Αττική, πράγμα το οποίο ευλόγως υποδεικνύει την 

υποστελέχωση των αστυνομικών τμημάτων και την έλλειψη εξοπλισμού 

και οχημάτων.  
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Είναι φύσει αδύνατο ένα μόνο (!) περιπολικό να μπορεί να διατελεί σε 

υπηρεσία όλη τη μέρα σε τόσο μεγάλους και πολυπληθείς Δήμους. Ως εκ 

τούτου η αύξηση των αστυνομικών  και οχημάτων στα κατά τόπο 

αστυνομικά τμήματα είναι μονόδρομος. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτάται  ο Υπουργός: 

1) Ισχύει ότι υπάρχει μόνο ένα περιπολικό, υπεύθυνο για την 24ωρη 

ασφάλεια των κατοίκων των δήμων Κηφισιάς, Ωρωπού και 

Διονύσου; 

2) Ποια είναι η υπάρχουσα αναλογία  πολιτών ανά αστυνομικό 

στέλεχος και ποια είναι η επιδιωκόμενη αναλογία  σύμφωνα με τα 

ευρωπαϊκά πρότυπα; 

3) Προτίθεσθε να προσλάβετε όσους επιλαχόντες υπάρχουν από τον 

διαγωνισμό της Ελληνικής Αστυνομίας που αφορά τη φύλαξη των 

πανεπιστημίων, προκειμένου να στελεχώσουν τα τμήματα που 

παρουσιάζουν έλλειψη; 

4) Για ποιο λόγο παραμένουν στην Αστυνομική Ακαδημία 

αχρησιμοποίητα εκατοντάδες  καινούρια αστυνομικά οχήματα, ενώ 

οι περισσότεροι Διοικητές Τμημάτων αναφέρουν ότι στερούνται 

οχημάτων, τα τμήματα τους; 

           

                            Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




